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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 12.11.2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 57 (Alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 57:

”Vil ministeren redegøre for, hvordan det sikres, at landmandens indberetninger 
vedrørende medicinforbrug er korrekte”

Svar:

Jeg kan oplyse, at medicin der ordineres til brug i husdyrproduktionen via en 
dyrlægerecept, skal indberettes til medicinregisteret VetStat af enten apoteket eller 
foderstofleverandøren. Hvis dyrlægen udleverer eller anvender medicin til 
produktionsdyr, skal dyrlægen ligeledes indberette dette forbrug.

Det er således ikke landmanden, der står for indberetningerne af medicinforbruget.

Henrik Høegh

/Heidi Søltoft

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2010-11
FLF alm. del Svar på Spørgsmål 57
Offentligt


